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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A nettó keresetek és nyugdíjak növekedését jelentősen 
meghaladó drágulás történt a burgonya és zöldségpiacon. Milyen segítséget biztosít a 
szaktárca a termelőknek és fogyasztóknak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Központi Statisztikai Hivatal legfrissebb adatszolgáltatása szerint az étkezési burgonya az előző
év azonos időszakához képest 61%-kal, a friss zöldség 31%-kal drágult az idei esztendő júliusában.

Folyó  év  márciusában  Gyöngyösi  Márton  K/5246  sz.  alatt  írásbeli  kérdéssel  fordult  Önhöz,
amelyben azt tudakolta,  hogy az akkor mért 23%-os drágulás mellett,  milyen intézkedést kíván
bevezetni a tárca a kereslet szinten tartás esetleges növelése érdekében.

Tisztelt  Miniszter  Úr  ilyen  intézkedést  nem  jelölt  meg,  ellenben  kifejtette,  hogy  az  idényáras
zöldségfélék  áremelkedése  „rövid  távú  folyamat”…  …  „éves  szinten  nem  számítunk  jelentős
áremelkedésre és a fogyasztói kiadások nagymértékű emelkedésére.”

A Központi Statisztikai Hivatal által most megjelentetett adatok szerint a szaktárca prognózisa téves
volt, az áremelkedés mértéke többszöröse a nettó keresetek és nyugdíjak növekedésének.

Kérdezem ezért  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy milyen intézkedéseket  terveznek bevezetni  annak
érdekében, hogy a fenti termékkör iránti kereslet ne csökkenjen, illetve esetlegesen növekedjék?

Terveznek-e bármilyen intézkedést annak érdekében, hogy a hazai lakosság számára az egészség
megőrzéshez  nyilvánvalóan  szükséges  zöldségfélék  mindenkor  elérhető  áron  megvásárolhatók
legyenek?

Várom érdemi válaszát!


